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فوتبال ایران زیر  ذره بین
3مدیریت فوتبال 

لیگ قهرمانان آسیا

تقویم فصل آینده 
لیگ قهرمانان آسیا

 کمیتــه اجرایــی کنفدراســیون 
AFC( اســفند  فوتبــال آســیا )
ســال گذشــته بــا تغییــر برنامــه 
مســابقات لیــگ قهرمانان آســیا 
موافقــت کــرد و ایــن رقابت هــا 
به جــای بهــار تــا پاییــز، از پاییــز تا 

بهــار برگــزار می شــود.
در ایــن بیــن لیــگ قهرمانــان 
2022 به دلیــل برگــزاری جــام 
جهانــی قطــر در فصــل پاییــز و 
تغییــر تقویــم، مطابــق برنامــه 
قبلــی برگزار شــد که فــولاد ایران 
توانســت بــه مرحله یک هشــتم 
نــان آســیا  نهایــی لیــگ قهرما

صعــود کنــد.
ســیا  آ ل  تبــا ســیون فو کنفدرا
)AFC( تاریــخ برگــزاری فصــل 
آینــده این رقابت هــا را اعلام کرد 

کــه بــه شــرح زیــر اســت:
 

منطقه غرب
مرحله مقدماتی: 17 و 24 مرداد 

1402
مرحله پلی آف: 31 مرداد 1402

 
مرحله گروهی

هفتــه اول: 27 و 28 شــهریور 
1402

هفته دوم: 10 و 11 مهر 1402
هفته سوم: اول و دوم آبان 1402
هفته چهارم: 15 و 16 آبان 1402

هفته پنجم: 6 و 7 آذر 1402
هفته ششم: 20 و 21 آذر 1402

  
مرحله یک هشتم نهایی

دور رفت: 23 و 24 بهمن 1402
دور برگشــت: 30 بهمــن و اول 

اســفند 1402
 

مرحله یک چهارم نهایی
دور رفت: 14 و 15 اسفند 1402

دور برگشــت: 21 و 22 اســفند 
1402

 
نیمه نهایی

دور رفت: 28 فروردین 1403
دور برگشت: 4 اردیبهشت 1403

 
منطقه شرق

مرحله مقدماتی: 17 و 24 مرداد 
1402

مرحله پلی آف: 31 مرداد 1402
 

مرحله گروهی
هفتــه اول: 28 و 29 شــهریور 

1402
هفته دوم: 11 و 12 مهر 1402
هفته سوم: 2 و 3 آبان 1402

هفته چهارم: 16 و 17 آبان 1402
هفته پنجم: 7 و 8 آذر 1402

هفته ششم: 21 و 22 آذر 1402
 

مرحله یک هشتم نهایی
دور رفت: 24 و 25 بهمن 1402

دور برگشــت: اول و دوم اســفند 
1402

 
مرحله یک چهارم نهایی

دور رفت: 15 و 16 اسفند 1402
دور برگشــت: 22 و 23 اســفند 

1402
 

مرحله نیمه نهایی
دور رفت: 29 فروردین 1403

دور برگشت: 5 اردیبهشت 1403
 

فینال
دور رفت: 22 اردیبهشت 1403

دور برگشــت: 29 اردیبهشــت 
1403

مصطفی زارعی، مدیر رکن صدور مجوز حرفه ای درباره تعلیق لیگ برتر فوتبال 
ایران گفت: »من 10 روز اســت در مورد تعلیق، اســنادی را بررســی کردم. تعلیق 
صــدور مجــوز هیــچ ربطی به بحث اســتقلال و پرســپولیس نداشــته اســت و ما 
استانداردهای لازم را نداشتیم. رسیدن به این استانداردها 14 بند دارد. یکی 
از بندها این اســت که برای مثال باید چارت ســازمانی داشــته باشیم که چارت 

درســت نداریم و آیین نامه باید داشــته باشیم که نداریم.«

بــا توجــه بــه زمزمه هایــی کــه دربــاره درخواســت اســکوچیچ از فدراســیون بــرای 
بازگردانــدن کریــم باقــری شــنیده می شــود، آیــا ایــن احتمــال بــه واقعیــت تبدیل 
خواهد شــد؟ احســان اصولی در پاســخ به این سؤال می گوید: »اسکوچیچ به هر 
کســی نیاز داشــته باشــد، مذاکره خواهیم کرد اما این موضوع نیز شــروطی دارد. 
بایــد ایــن شــروط در همراهی با تیم ملی رعایت شــود. مثــلاً یک مربی در خدمت 
تیم باشــگاهی باشــد، باید این مانع برطرف شــود و امیدواریم این اتفاق بیفتد.«

کریم باقریمصطفی زارعی

فدراسیون با پرسپولیس مذاکره می  کند؟ارتباط تعلیق لیگ برتر با سرخابی ها

خداداد افشاریان، رئیس کمیته داوران درباره دستمزد داوران گفت: »افزایش 
چهار برابری پرداختی داوران به امضا و تصویب اعضای هیأت رئیسه رسیده است 
اما همچنان درگیر مسائل اداری آن هستیم. تقاضا دارم هر سال درصد مشخصی 
افزایش پرداختی داشته باشند و درگیر میزان افزایش و تصویب مجدد آن در 
سال های آینده نباشیم. امیدواریم با حمایت هیأت رئیسه و طبق صحبت های وزیر 

ورزش و جوانان به زودی اتفاقات خوبی برای بحث VAR رخ بدهد.«

خداداد افشاریان:

افزایش دستمزد داوران در پروسه اداری

 zبرنامه

»مرکز پزشکی ایفمارک با در انحصار گرفتن 
تست های پیش  فصل بازیکنان لیگ برتر، لیگ 
دسته اول و دسته دوم فوتبال، سود میلیاردی 
به جیب می زند.« این موضوع گزارشی است 
که خبرگزاری ایسنا دیروز )دوشنبه( به آن 

پرداخته بود.
در این گزارش آمده است: »ایفمارک در فصل 
گذشته بابت هر بازیکن حدود 5 میلیون و 500 
هزار تومان و بابت هر یک از اعضای کادر فنی، 
2 میلیون و 200 هزار تومان از باشگاه های لیگ 
برتری دریافت کرده است. البته این مبلغ بعد 
از ارسال مدارک از سوی ایفمارک به سازمان 
لیگ، از درآمدهای باشگاه ها در این سازمان 
پرداخت شده و ماه ها بعد از انجام تست، 
فاکتور کارهای انجام شده برای باشگاه ها 

ارسال شده است.
اگر هر باشگاه به طور میانگین 30 بازیکن و 10 
عضو کادر فنی را برای فصل گذشته به این مرکز 
برده باشد، یک حساب و کتاب ساده نشان 
می دهد که ایفمارک در فصل گذشته چیزی 
حدود 2 میلیارد و 992 میلیون تومان صرفاً از 
تیم های لیگ برتری درآمد داشته است. این 
در حالی است که قطعاً امسال به این هزینه ها 
درصد قابل توجهی اضافه شده است. نکته 
جالب اینجاست که علاوه بر تیم های لیگ 
برتری، سایر تیم های رده های پایین تر هم ملزم 
هستند که در این مرکز تست های پزشکی را 

پشت سر بگذارند.«
در این گزارش این سؤال مطرح شده که 
چرا امکان گرفتن تست پزشکی باید به طور 

انحصاری در دست این مرکز خصوصی باشد 
و چرا باشگاه ها نمی توانند به مراکزی مراجعه 

کنند که خود انتخاب می کنند؟
گلایه ها به درآمد میلیاردی ایفمارک اما در 
شرایطی است که این مرکز خصوصی نیست 
و زیر نظر سازمان لیگ اداره می شود، درآمد 
آن هم به ادعای زهره هراتیان، مسئول این 
مرکز، به طور مستقیم به حساب سازمان لیگ 
واریز می شود که به همین بهانه بد نیست از 
مسئولان سازمان لیگ بپرسیم چرا تا کنون از 
محل درآمد این مرکز، مراکز مورد تأیید دیگری 
در شهرستان ها تأسیس نشده که حداقل 
تیم های شهرستانی برای انجام تست های 
پزشکی خود مجبور به هزینه رفت و آمد و 

اسکان در تهران نباشند؟

امتیاز انحصاری تست های پیش فصل

سود میلیاردی »ایفمارک« به جیب چه کسی می رود؟

 zسوژه روز

شگفتی های وزیر ورزش از پرونده ویلموتس

 وقتـــی گــزارش هـــا 
دیر به وزارت رسید!

واکنش تند هیأت رئیسه تاج به اظهارات سجادی

چرا هیچ حرفی از 
تحریم ها نزدید؟

 هیأت رئیسه سابق فدراسیون فوتبال با انتشار بیانیه ای نسبت به اظهارات وزیر ورزش 
و جوانان واکنش نشان داد. در بخشی از این بیانیه آمده است:

»1. قرارداد مارک ویلموتس با فدراسیون فوتبال بواسطه عدم پرداخت حقوق ماهیانه 
این مربی بیش  از دو ماه مطابق قوانین نقل و انتقالات فیفا فسخ یکطرفه شده است 
و مطابق ماده 17 قوانین نقل و انتقالاتی و قوانین الزام  آور کشور سوئیس خسارت 

فسخ شامل باقیمانده تمام سال های قراردادی فی مابین می باشد.
فدراسیون فوتبال مکرراً هشدارهای لازم را طی نامه های مختلف به وزارت ورزش و 
جوانان و دولت وقت که سوابق این نامه ها در اتوماسیون وزارت تحت امر جنابعالی 
موجود است، نسبت به خطر عدم پرداخت حقوق سرمربی و فسخ یکطرفه قرارداد 
داده بود اما متأسفانه وقتی به این مصادیق ترتیب اثر داده شد که فسخ قرارداد 

یکطرفه توسط سرمربی و تیم حقوقی وی انجام شده بود .
2. تاکنون هیچ یک از حقوقدان های بین الملل در حوزه ورزش نسبت  به مفاد قرارداد 
ویلموتس ایراد یا اشکالی مبتنی بر عدم رعایت قوانین  بین المللی )مطابق قوانین نقل 
و انتقالات فیفا( وارد ندانسته اند. کارشناسان خبره در امر انعقاد قراردادهای مشابه، 
گواهی می دهند هرگونه توافق  طرفین در قرارداد شرط و مانع از اجرای فسخ قرارداد 

یکطرفه  بواسطه عدم پرداخت دوماهه نیست.
3. به صراحت در رأی دادگاه داوری ورزش آمده که فدراسیون فوتبال در مسیر انجام 
تعهدات خود حسن نیت داشته و قصوری متوجه فدراسیون فوتبال ایران نبوده بلکه 
به دلیل تحریم های ظالمانه امریکا علیه کشورمان قادر به استفاده از منابع خود نزد 

فیفا و پرداخت به موقع حقوق سرمربی نبوده است.
4. سوابق نشان می دهد پرداخت کلیه حقوق و مزایای مربیان خارجی شاغل در 
فدراسیون فوتبال در ادوار مختلف از طریق منابع فدراسیون نزد فیفا پرداخت شده 
است و به صورت مشابه قرار بوده حقوق مارک ویلموتس از منابع فدراسیون در فیفا 
پرداخت گردد اما پس از تشدید تحریم ها که به صراحت در رأی دادگاه داوری ورزش 
آمده، فسخ قرارداد شده که متأسفانه در اظهارات جنابعالی به آن اشاره نشده است.

5. حضرتعالی فرموده اید که 24 میلیارد تومان فدراسیون فوتبال نسبت به بدهی خود 
بابت دو میلیون یورو دریافتی از شستا پرداخت کرده است که لازم است به استحضار 

جنابعالی برسانیم این مبلغ طبق دفاتر مالی شرکت شستا 25 میلیارد بوده است.
با توجه به اینکه پرداخت شرکت شستا به فدراسیون فوتبال رفع تعهد ارزی بوده 
فدراسیون فوتبال با توجه به نرخ ارز آن روز و حتی بیشتر از آن با پرداخت 25 میلیارد 
تومان تعهد خود را نسبت به آن شر کت انجام داده است. بدیهی است فدراسیون های 
بعدی باید نسبت به رفع توقیف سند ساختمان فدراسیون جهت احقاق حقوق 
فدراسیون اقداماتی انجام می دادند و این موضوع متأسفانه تاکنون مسکوت مانده 

ولی از نظر حقوقی قابل پیگیری است.«

حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان با حضور در شبکه خبر توضیحات کاملی درباره پرونده ویلموتس و خسارت سنگینی 
ارائه داد که این پرونده روی دست ما گذاشته است. اطلاعاتی که البته مشخص بود سجادی به تازگی و بعد از جلسه 
روز گذشته اش با میرشاد ماجدی از جزئیات دقیق آن با خبر شده است. چرا که چند بار در میان صحبت هایش به نقل 
قول های ماجدی، سرپرست فعلی فدراسیون فوتبال که در جلسه با وزیر گزارش این پرونده را ارائه داده بود، استناد کرد.

کنایه ای به ماجدی

هیأت رئیسه سابق
فدراسیون فوتبال با کنایه 

به میرشاد ماجدی، در 
انتهای بیانیه نوشته اند: 

»شایسته است به 
سرپرست فدراسیون 

که چنین گزارشی تهیه 
کرده اند دستور فرمایید 
با توجه به پرداختی های 

صورت گرفته قبلی نسبت 
به رفع توقیف سند 

فدراسیون اقدام کنند.
در خاتمه این هیأت رئیسه 

امیدوار است در صورت 
ارسال گزارش مشابه به 

حضرتعالی قبل از رسانه ای 
شدن، نظرات اینجانبان را 

نسبت به راستی آزمایی 
گزارش های ارسالی دریافت 

و سپس اقدام فرمایید. 
این هیأت رئیسه آمادگی 

برگزاری نشست با جنابعالی 
و بخش حقوقی وزارتخانه 
در این قبیل موضوعات را 

داشته و دارد.«

ZOOM

  گفت و گوی مفصل وزیر درباره 
ویلموتس، اطلاعات تازه ای در بر 
نداشت. فقط شگفتی وزیر از این 
پرونده را نشان می داد! انگار تا به حال 
نمی دانسته ویلموتس چه بلایی بر 
سر فوتبال و ورزش مان آورده است! 
احساسی که به نظر می رسد قدری 
دیر به سراغ وزیر ورزش و جوانان 
آمده و شاید اگر رأی ویلموتس دیرتر 
هم صادر می شد، او برای اطلاع از 
این ماجرا کنجکاو نمی   شد. حالا اما او 
نگران است! و این نگرانی دیرهنگام 
جالب به نظر می رسد. به همین بهانه 
می خواهیم مصاحبه وزیر درباره 
ویلموتس را در چند محور اصلی نقل 

قول کنیم:
 

اشاره به نقش دلالان در 
پرونده ویلموتس

حمید سجادی، از عبارت پرونده 
ویلموتس استفاده نمی کند و آن را 
»سونامی ویلموتس« نامیده است و 
با تعبیر این ماجرا به کوه یخی که فقط 
قله اش از آب بیرون آمده است، اشاره 
به این دارد که پرونده ویلموتس، 
ابعاد پنهان بسیاری دارد که تا کنون 
علنی نشده است. و البته به باشگاه ها 
هشدار می دهد که »ویلموتس 2« 
نداشته باشیم. او اشاره سربسته ای 
به بحث دلالی در پرونده ویلموتس 
هم داشت و گفت: »برای گرانی مبالغ 
و تعرفه های قراردادها یک »فیرپلی« 
مالی وجود دارد. باشگاه ها سقف 
بودجه دارند و در این سقف برای 
ورزشکاران عدد و رقم تعیین می کنند. 
اینجا معرف و واسطه ها پول می گیرند. 
امیدوارم اینجا دست دلالان کوتاه 
یاحداقل کم بشوند. ابعاد مختلفی 

وجود دارد.« 

5 میلیون یورو به اضافه 
ساختمان فدراسیون و مالیات

وزیر ورزش و جوانان درباره هزینه ای که 
ویلموتس روی دست فوتبال و ورزش 
گذاشته، گفت: »در گزارشی که من 
خواندم و متأسفم این طور است، 2 
میلیون یورو به ویلموتس و دستیارانش 
قبلاً پرداخت شده است. رأی هم آمده 
است که 3 میلیون و 300 هزار یورو 
است. دو مبلغ پنج درصد دیرکرد هنوز 
اعلام نشده است. در گزارش اشاره به 
مالیات -ویلموتس- هم نشده است که 
32 میلیارد تومان است. چه کسی آن 
را باید پرداخت کند؟ ما بدهی داریم. 
مالیات برای مردم است. فدراسیون 
-برای پرداخت پول ویلموتس- از شستا 
کمک گرفت. ضمانت این 2 میلیون 
یورو، ساختمان فدراسیون است. 
طبق این گزارش، 6 دانگ ساختمان 
فدراسیون برای شستا است.« سجادی 
تأکید کرد: »بر اساس یورو 12 هزار 
تومانی، در اسناد پرداختی فدراسیون، 
یک رقم 24 و یک رقم 25 میلیارد 
تومان است که به شستا پرداخت شده 
ولی ساختمان فدراسیون به نام شستا 
شده است. میرشاد ماجدی سرپرست 
فدراسیون فوتبال می گوید ساختمان 
فدراسیون 120 میلیارد تومان می ارزد.« 
وزیر ورزش و جوانان گفت: »ساختمان 
فدراسیون رفت، ویلموتس رفت، پول ها 
رفت، این جریمه آمده است، این مالیات 
روی دستمان مانده است. منتظر دو 
مبلغ پنج درصد جریمه هم هستیم. 
منتظر هزینه کادر فنی هستیم. این به 

نظر من سونامی است.«
 

پرونده ویلموتس باید پیگیری 
قضایی شود

سجادی از پیگیری این پرونده در 

مراجع قضایی خبر داد: »به هر حال 
باید پرونده مربوط به ویلموتس را 
پیگیری قضایی و حقوقی کنیم. باید 
ببینیم پرداخت پول او از کجاست. ما 
باید وظایف نظارتی را انجام بدهیم. به 
هر حال ضرر و زیان هایی وارد شده 
است و درباره مسببان منتظر اقدامات 

بعدی هستیم.«


